
 

 

 
styrelse@ekeryd.net  

 

Referat   Föreningsstämma på Skeensgården i Vivljunga: 

 

Lördag den 20 april 2019 klockan 10.00. 

 

 

1. Val av ordförande vid stämman.   

Bert Pigge 

2. Mötets stadge enliga utlysande.  

 Kallelse per email 19 februari 2019 . Enligt stadgarna § 13 

 Godkänt 

3. Val av två justeringsmän, vilka jämväl skall tjänstgöra som valkontrollanter 

och rösträknare.  

 1 Vivian Birlie, Hjortstigen 3 

 2 Ireen Larsen, Rådjursstigen 4 

 

4. Styrelsens förvaltningsberättelse samt revisorns berättelse.  

   Förvaltningsberättelse: Se bilaga 1  

  Revisorn hade ingen anmärkning. 

5. Fastställande av balansräkning jämte disponering av uppkommen vinst.  

  Se hemsida  

Uppkommen vinst tillgår föreningens förmogenhet 

 

6. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

    Godkänt 

 

7. Fastställande av årsavgift  (400 SEK) och extra avgifter (700 SEK) samt 

insats jfr. § 4 i stadgarna (5.000 och 0). 

  Godkänt 

 

8. Val av styrelseordförande. 

 omval nyvarende ordförande Bert Pigge 

 

9. Val av övriga styrelseledamöter jämte av suppleanter. 

Styrelses förslag 2 styrelseledamöter 

omval Flemming Larsen, kassör  

omval Sven Hernqvist, medlem 

 och 1 suppleant 

omval Benny Öberg 
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10. Val av revisor jämte suppleant.   

  omval Stig Christanson 

  Suppleant Vivian Birlie 

11. Styrelsens och föreningsmedlemmarnas förslag. 

Styrelsens förslag: Rivning pumphuset (se email 6 apr 2019 eller hemsida) 

Föreningen skall riva och ta bort pumphuset för räkning från Ekeryds 

Tomtägerförening. Styrelse bestämmer vem skall riva. Styrelse  använder offerten 

demhar fått från Kent Mårtenson som ledtråd . Styrelse skall innan vi börjar, fråga 

Leif Nilsson om en skriftlig godkännande det vi och vår entreprenör får tillstånd att 

göra denna arbet på sin mark .  

Godkänt 

 

 Medlemmarnas förslag enligt §16 :  

Förslag ;Trädfällning (se email 6 apr eller hemsida) 

Efter att medlem har pratat om det blev det 2 förslag. Över båda två blev röstat. 

Förslag 1: Föreningen kan fälla granar på området nära ängen 

Godkänt 

Förslag 2: Föreningen kan fälla några enstaka granar på område nära Vänneån. 

Godkänt 

12. Eventuellt övriga frågor.  

Ingen 

 

Bilaga 1 

Verksamhetsberättelse för 2018-2019, avgiven 30 mars 2019 

 

Styrelsen samlades  flera gånger under året och pratade om flera saker. Det blev 

också telefonkontakt och mycket kontakt via mail. 

 

Efter årsmötet kontaktade vi  kommunen angående slamsugning och sophämtning. 

Kommunen har svarat:. 

Gällande sopbilens hastighet så kommer kommunen att vidarebefordra detta till 

Ohlssons, och hoppas på en förbättring. 

Slamtömningarna sker per automatik, man behöver alltså inte ringa kommunen för 

att få tömt. 

Däremot om man önskar tömning mer än 1 gång/år eller om man önskar få tömning 

med utökat hämtningsintervall (vartannat, - eller vart tredje år) måste man kontakta 

kommunen för detta. 

I ert område sker tömningarna runt vecka 46. 

 

Förra året berättade vi att kommunen skulle ändra slam- och avfallshantering  Det 

blev en ny entrepenör för slamtömning, SSAM, och och kommunen har också redan 

ändrat fakturering. Det är SSAM som fakturerar slamhämtning . Vi i styrelsen vill 

gärna veta, när er tank tömdes. Var det runt veckan 46, eller nu i januari eller 



 

februari?  När du tömmer flera gånger i året, blev det nu i februari eller mars? Var 

tanken nästan tom,när den tömdes? 

  

Alla medlemmar fick  via mail  information från Hembygdsföreningen 

 

Också detta år hittade vi ett vattenläckage hos en medlem.  Det blev snabbt löst. Det 

gäller att hålla koll på avslutningsventil och vara sparsam med vatten.. 

 

Vi kontaktade Lantmäteriet om några fastigheter med för föreningen okända ägare 

och fick önskade fastighetsuppgifter. Vi fick också uppgifter om nya ägare till en 

tomt, som såldes. 

 

Vi har pratat om privacy, personuppgifter och det nya EU-direktivet GDPR   

Styrelsen bevarar bara uppgifter som vi behöver och så länge man äger fastigheten. 

Uppgifter är : Fastighetsnummer, fastighetsadress, namn på ägaren, ägarens 

bostadsadress,  postnummer, stad, land, telefon, e-mailadress. 

 

Flera år har vi pratat om den gamla husvagnen på Älgstigen. Den saken löstes i år. 

Vi hoppas att det blir en snabb lösning för vagn på Rådjursstigen.. 5 års tillstånd för 

vagn har redan gått ut, och ägaren vill inte använda tomten .i framtiden. Han vill 

sälja den. 

  

I slutet av juli och i augusti kom eldningsförbud i hela Kronoborgs län och nästan 

alla län 

Vi har informerat medlemmarna via  mail.  Vi ber alla för vår säkerhet  att alltid 

hålla koll på brandrisk.  Skylten finns hos varje brandstation, 

Vi   skickade också information om inbrottsvåg i Markaryd. När man upptäcker att 

något i området inte stämmer, ring för säkerhets skull polisen. 

 

Under våren har ängen harvats och kanten röjts mellan Rådjursstigen och ängen. Det 

ger nu en bra utsikt över ängen. 

Under vintern blev vägen snöröjd. Vägen blev också reparerad. 

 

Det finns en små ny skogstig hög längst Vänneån. Den börjar hos Älgstigen mitt 

emot Rådjursstigen. 

 

 I januari fick vi frågan från Leif Nilsson ,vad vi  vill med det före detta pumphuset. 

Vi har pratat om det och kommer nu med ett förslag till mötet 

 

 

 

 


